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Kako očuvati gozdove?
Novi zakon o gozdovih ponuja vrsto rešitev,

kako gospodarno ravnati z gozdnimi površinami,
dnigo pa je, koliko ga kdo upošteva. Po dozdajš-
nji praksi sodeč, ga ne uporabljamo prav preveč.
Nikakor se namreč ne moremo olresti balkanske
miselnosti — »na svojem vendar lahko počnem,
kar hočem«, pa čeprav si po dragi strani vsi
želimo v Cvropo. Se večjo nadlogo za gozdove
bržkone predstavljajo vse bolj onesnaženi zrak,
žled in druge vremenske neprilike.

Kako torej zaščititi gozdove pred nadaljnim
propadanjem? Najbrž le s strožjim nadzorom in
sankcijami. pa tudi z izdatnejšo pomočjo lastni-
kom gozdov pri sanaciji gozdnih površin.
Vinko Kavčnik, delavec z Jezera pri Podpeči: »Kot pol-
har veliko hodim po gozdovih in vidim, da se marsikje
dela škoda. Ljudjc ne pospravljajo sušic, menda zato, ker
nimajo prave cene, ali ker so na ležko dostopnih terenih,
in pojavlja se lubadar ler redči drevje. Tu pod Sv. Ano je
smrekov gozd že dodobra načet, veliko smrek se je že
popolnoma posušilo. Po mojem bi morali kmetje po
vsaki sečnji zažgati preostale štore in gorevce«

Rudi Vižin, elektromehanik iz Notranjih Goric: »Za-
kon že ščiti gozdove, loda tudi sami lastniki bi morali bolj
skrbeti zanje. Suho in bolehno drevjc bi bilo treba sproti
odstranjevati, kajti te ga puščaš vnemar, se bolezen kaj
hitro lahko naseli še na zdrava drevesa. Enako bi morali
sproti odstranjevati tudi drevje, ki ga uniči žled. Za
strožji nadzor v gozdovih bi seveda polrebovali več logar-
jev. Ti bi morali malomarnega laslnika najprej enkrat ali
dvakrat opomniti, trctjič pa ga kaznovati.«

Minka Klemenčič, komercialistka iz Horjula: »Mislim,
da ni prav, da so razpustili gozdna gospodarstva. Njihove
strokovne službe so dobro vedele, kako je treba zaSčitili
gozdove. Ne mislim sicer podcenjevati kmetov, toda
v času gozdnih gospodarstev je bilo urejenih veliko parcel
z dostopnimi potmi v gozd. Nekateri lastniki gozdov pa
so šli v skrajnost in napravili cele goloseke. S tem so
resno načeli gozdni ekosistem.«

Gašper Zdešar, dijak z Dobrove: »Ljudje bi morali
bolj pospravljati za sabo, kadar sekajo. Često kako drevo
posekajo, potem pa ga pustijo, da tam leži. Potrebovali
bi še strožji zakon o gozdovih, predvsem pa rednejši
nadzor.«
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